
College van burgemeester en wethouders - 2018-02-20T09:00:00+01:00 - 2018_B&W_00076 1/3

College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 20 februari 2018

Beheer en Realisatie - Omgevingszorg

13 2018_B&W_00076 Nota van antwoord vragen CDA over locatie de Lisdodde

Samenstelling:
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Waarnemend secretaris; de heer Judith Groot, de

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
 1. Welke aspecten zijn bij de afweging in de scenariostudie betrokken en hoe zijn die gewogen, in het 
bijzonder de aspecten verband houdende met het Natura 2000 gebied De Wieden. 

1. Betrokken zijn:

 de planologische aspecten in relatie met het bestemminsplan;

 de verkeerskundige aspecten van de beoogde locatie

 de ecologische aspecten van de locatie en met name de nabijheid van het natura 2000 gebied

 de opvattingen van de schoolbesturen

 de opvattingen van plaatselijk belang.

 mogelijke alternatieven voor de beoogde locatie

In het ecologisch onderzoek naar de locatie is gekeken naar de gevolgen van de bouw en de 
aanwezigheid van de school op de beoogde locatie voor het Natura 2000 gebied. Met name 
de uitstoot van stikstof, die te maken heeft met het gebruik van energie door de school en het 
verkeer, is onderwerp van onderzoek geweest en daarnaast de optische, geluids- en 
hydrologische aspecten.
De naar inschatting langdurige procedures voor het verkrijgen van de benodigde 
vergunningen en de onzekerheid over een succesvolle afloop daarvan hebben bij de afweging 
zwaar gewogen.

2. Welke informatie is met de besturen van de scholen en Plaatselijk belang gedeeld?

Met de schoolbesturen zijn de uitkomsten van het onderzoek gedeeld.

Met dorpsbelang Wanneperveen is gedeeld dat het college onderzoek deed naar de locatie ten 
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noorden van de sportvelden en dorpsbelang is gevraagd naar de reactie daarop. dorpsbelang gaf 
aan geen standpunt in te nemen, omdat de meningen binnen Dorpsbelang verdeeld zijn. 

3. Of de besturen hebben ingestemd met het standpunt van het college?

De schoolbesturen hebben aangegeven de voorkeur te blijven behouden voor de locatie ten 
noorden van de sportvelden, maar zagen ook geen heil in langdurige procedures.

4. Wat de volgende stappen in de procedure zijn?

In overleg met de schoolbesturen zal een globaal plan worden uitgewerkt voor de locatie de 
Wennepe en de situering van het gebouw op de locatie, waarbij rekening gehouden zal worden 
met verkeerskundige aspecten en de combinatie met kinder- en peuteropvang. De planning gaat 
er vanuit, dat bij de behandeling van de perspectiefnota een voorstel tot het verlenen van een 
voorbereidingskrediet voor de bouw van de school behandeld kan worden.

 5. Welke andere initiatieven binnen de gemeente (bijvoorbeeld van ondernemers of gemeente) 
niet op gang komen door beperkingen vanuit Natura 2000 gebieden?

Het is goed nog eens te benadrukken dat de naar verwachting langdurige procedure en de 
mogelijkheid dat de procedure niet tot het gewenste resultaat leidt, in combinatie met de 
aanwezigheid van een andere, geschikte, locatie, tot ons besluit heeft geleid. 
Voor alle initiatieven, die impact hebben op Natura 2000 gebieden, geldt dat de mate van de 
milieubelasting voor die gebieden wordt beoordeeld. Dit is ook het wezen van het wettelijk 
vastgelegde beleid om deze gebieden vanwege de  bijzondere natuurwaarden te beschermen 
tegen aantasting. Dat kan betekenen, dat initiatieven belemmeringen ondervinden. Onderdeel 
hiervan is de beoordeling in het kader van het Programma Aanpak Stikstof (PAS). Het PAS biedt 
ruimte om initiatieven te vergunnen tot een bepaald niveau, maar in verband met vragen die de 
Raad van State aan het Europese Hof heeft gesteld, worden er op dit moment tijdelijk geen 
vergunningen verleend. Het streven van alle partijen is echter om het PAS in stand te laten om 
ontwikkelingen te kunnen vergunnen. 
Wij hebben op dit moment niet een concreet overzicht van initiatieven, waarvoor dit zou kunnen 
gelden. Dergelijke initiatieven worden ook niet aan ons voorgelegd, omdat men eerst 
duidelijkheid wil, voordat er concrete stappen worden gezet.

6. Welke stappen het college onderneemt om belemmeringen vanuit Natura 2000 weg te 
nemen? 

Zoals hierboven ook gezegd, is in landelijk beleid (gebaseerd op Europese regels), vastgelegd  
dat beschermde natuur niet aangetast mag worden. Als gemeente kunnen we daar niet omheen. 
Niet alleen de natuur, maar ook recreatie en toerisme in de gemeente Steenwijkerland varen hier 
wel bij. Het PAS reguleert een en ander. Wij hebben regelmatig overleg met de provincie en er 
zijn contacten met het ministerie om de ontwikkelingen, bijvoorbeeld rond het PAS, op de voet te 
kunnen volgen. Wij kunnen echter als gemeente deze ontwikkelingen niet beïnvloeden.

Vervolg
Nvt

Bijlagen
1. Schriftelijke vragen CDA -  School Wanneperveen.pdf



 
 
Vragen nieuwe basisschool Wanneperveen 
 
Het college van B en W van Steenwijkerland heeft besloten dat de beoogde nieuwe basisschool in 
Wanneperveen na een scenario onderzoek moet worden gebouwd op de locatie van De Wennepe. 

Daarmee wijst het college de voorkeursoptie van de nieuwe samenwerkingsschool af na overleg 
met de bestuurders. 

Het scenario onderzoek richtte zich op de verkeersdoorstroming en de nabijheid van het Natura 
2000 gebied. Het onderzoek geeft volgens het college aan “dat wat betreft de verkeersdoorstroming 
er geen belemmeringen voor de bouw van de school zijn. Anders ligt dat met het Natura 2000 
gebied. Uit het onderzoek blijkt namelijk dat de bouw van de school een behoorlijke 
milieubelasting voor dit gebied met zich meebrengt. Er moeten daarom verschillende vergunningen 
verkregen worden voordat de bouw zou kunnen beginnen. Dat neemt zeker een periode van 
anderhalf jaar in beslag. Daarbij is de kans reëel dat één of meer vergunningen niet verleend zouden 
worden. Dan moeten we alsnog op zoek naar een andere locatie.” 

Het bericht van het college suggereert dat de besturen van de scholen en Plaatselijk Belang 
Wanneperveen met dit besluit instemmen. De CDA-fractie heeft uit informatie van de zijde van de 
scholen begrepen dat daarvan geen sprake is. 

De CDA-fractie wil daarom van het college vernemen: 

1.welke aspecten zijn bij de afweging in de scenariostudie betrokken en hoe zijn die 
gewogen, in het bijzonder de aspecten verband houdende het Natura 2000 gebied De 
Wieden. 
2.welke informatie is met de besturen van de scholen en Plaatselijk belang gedeeld 
3.of de besturen hebben ingestemd met het standpunt van het college 
4.wat de volgende stappen in de procedure zijn. 
5.welke andere initiatieven binnen de gemeente (bijvoorbeeld van ondernemers of 
gemeente) niet op gang komen door beperkingen vanuit Natura 2000 gebieden. 
6.welke stappen het college onderneemt om belemmeringen vanuit Natura 2000 weg te 
nemen. 

Het CDA is met name verbaasd over het feit dat Natura 2000 zelfs beperkingen zou kunnen 
opleggen om iets te bouwen of te ontwikkelen, terwijl het gebouwde en het gebruik daarvan op zich 
geen problemen geeft. 

Dit zou kunnen betekenen dat ook bijvoorbeeld het vernieuwen van de bezoekerscentra van 
Natuurmonumenten of Staatsbosbeheer onmogelijk wordt. Het CDA vindt dit niet acceptabel omdat 
dit niet de bedoeling van Natura 2000 kan zijn. 

 
Namens de fractie van het CDA 
Femedith Kersjes 
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